
Bestyrelses referat d. 4/6 - 2024 
 
1.Beboer henvendelser:  Ingen 
 
2.Nyt fra Lennart/ Ejendomskontoret: 
 
-Containerpladsen: Brik- låsen virker igen. 
-Der er klaret alt Træfældning/beskæring af farlige træer. 
-Der vil blive skiftet LED pærerne i udendørslamperne i etplanshusene, til mere energi 
venlige. 
 
3.Besøg af Parkerings-ordningen Din parkering:  
 
Der kan laves en trinvis indføring af P-kontrol ud fra beboer ønsker for regler. 
F.eks. Husstandens biler registreres og firmabiler dokumenteres og holder som vanligt. 
Der udstedes gæstebilletter med fysisk billet/app. – kan laves med 1 times parkering til 
rådighed uden registrering på alle pladser. 
Ingen omkostninger – Ingen binding – opsigelse det første år skal man dog betale skilte. 
Gratis skiltning. Bestyrelsen modtager skitsering af 2 modeller. 
 
Til stede fra bestyrelsen: 
   
Torben Kjær Kristensen, Henrik Jacobsen, Carsten Kaagaard Madsen, Michell Daugaard. 

Claus Larsen (Afbud),   

4.Godkendelse af referat: Godkendt. 
 
5.Helhedsplanen: 

Vi nærmer os det endelige udkast til som skal fremlægges beboerne til afstemning for 

helhedsplanen. Afstemningen vil være om afdelingen ”går videre med helhedsplanen til 

Landsbyggefonden” for deres vurdering og input til med-finansiering. Der skal således ikke 

nu stemmes om indhold af forslag/økonomi.   

6.Orientering: 

-Der har været en kontakt vedr. renovering af koldvands hovedledninger fra kommunens 

side i vores vej område. Bestyrelsesformanden har bedt om flere oplysninger i sagen. 

-Der har været overholdt Hovedorganisations møde. 

-Billard klubben: Ansøgt om støtte til udgifter i forbindelse med opgradering af 

billardbordet. 

7.Eventuelt:  

Indhold til nyhedsbrevet drøftet. 

Bestyrelsesmøde i juli aflyst pga. sommerferie. 

 



 

 


